
Z á p i s n i c a 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 15.3.2024 

 

Program: viď príloha Pozvánka 

 

K bodu l/ Otvorenie 

Starosta obce p. Igor Daško privítal prítomných poslancov obce na zasadnutí  OZ a oboznámil 

ich s programom rokovania. Starosta vyzval poslancov k pripomienkam k bodom rokovania. 

Poslanci nemali žiadne pripomienky a program jednohlasne odsúhlasili. 

 

K bodu 2/ Určenie zapisovateľa a overovateľov 

Zapisovateľ:    Lucia Kotrasová 

Overovatelia:  Milan Kvasnica  

                         Matej Visolajský 

 

K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení 

Kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia  predniesol starosta obce 

a  skonštatoval, že uznesenia  sú splnené. Fašiangy v obci dopadli dobre. Geometrický  plán so 

zameraním odkupovanej časti pozemku od spol. Farma Kameničany bol vypracovaný. Taktiež 

boli vypracované zásady odmeňovania podľa schválených súm.  

 

K bodu 4/ Legalizácia zberného miesta – Prevádzkový poriadok  

Starosta oznámil poslancom, že je potrebné zlegalizovať zberné miesto pri letnom kultúrnom 

stánku, nakoľko sa tam ukladajú aj vyzbierané plasty a koná veľkokapacitný zber. K legalizácii  

bolo treba vypracovanie prevádzkového poriadku, ktorý bol zaslaný poslancom. Ďalej sa musia 

predložiť zmluvy so spoločnosťami, ktoré zabezpečia zneškodnenie odpadu. Všetky potrebné 

podklady spolu so žiadosťou sa doručia na Okresný úrad IL, odbor ŽP a z ich strany bude 

vykonaná obhliadka na mieste. Starosta vyzval poslancov k diskusii ohľadom prevádzkového 

poriadku. Začala sa krátka diskusia o otváracej dobe. Nakoniec starosta vyzval poslancov 

k schvaľovaniu. Poslanci jednohlasne schválili prevádzkový poriadok zberného dvora obce 

Kameničany.  

 

K bodu 5/ Výzva – Triedený zber komunálneho odpadu 

Starosta predložil poslancom cenovú ponuku od firmy ... na obstaranie kontajnerov a traktora 

s vlečkou, ktoré by boli umiestnené na zberný dvor. Externý manažment bude zabezpečovať 

firma MP Profit PB, s ktorou boli podpísané zmluvy. Je možné sa zapojiť do výzvy do 

31.5.2024. Poslanci súhlasia so zapojením sa do výzvy.  

 

K bodu 6/ Zmena zberu triedeného odpadu od 1.4.2024 – Marius Pedersen  

Starosta informoval poslancov, že od 1.4.2024 bude v našej obci zavedená nulová donášková 

vzdialenosť. Spôsob zberu triedeného odpadu bude nasledovný: do domácností budú rozdané 

vrecia na odpad dvoch farieb – modré a žlté. Modré je určené na papier a lepenku, ktoré sa 

triedilo sa do modrých kontajnerov. Tie bude zberová spoločnosť sťahovať z obehu. Zber bude 

vykonaný raz za tri mesiace. Žlté vrecia budú určené na plast, tetrapaky aj plechovky. Zber 

bude vykonaný každý mesiac, ako boli občania zvyknutí. O spôsobe nového zberu triedeného 

odpadu budú občania informovaní hlásením v miestnom rozhlase, vyvesením letáku na úradnej 

tabuli obce, na web stránke a spôsob triedenia bude rozdaný do každej domácnosti. Prvýkrát 

rozdajú vrecia zamestnanci OÚ, ďalšie budú rozdávané pri zbere. Poslanec A. Barták sa spýtal, 

ako to bude so zberom oleja, keďže doteraz sa zberal spolu s plastami. Starosta odpovedal, že 

najskôr ho bude zbierať zamestnanec OÚ, ako to bolo doteraz alebo sa bude nosiť na zberný 



dvor. Poslanci vzali na vedomie zavedenie nulovej donáškovej vzdialenosti v obci.   

 

K bodu 7/ Zmluva na odkúpenie časti pozemku od Farma Kameničany 

Starosta oznámil poslancom, že prebehlo stretnutie s vedením spol. Farma Kameničany na 

obecnom úrade. Bol im odovzdaný jeden geometrický plán so zameraním pozemku. Starosta 

informoval poslancom o využití nového priestoru, ak by došlo k legalizácii zberného dvora. 

Taktiež bol vypracovaný znalecký posudok na kúpnu cenu pozemku, kde cena bola stanovená 

na 7,30€/m2, čo vychádza po zaokrúhlení 5500€. Zo strany spol. Farma Kameničany neboli 

voči tejto sume žiadne námietky. Starosta vyzval poslancov, aby vyjadrili svoje pripomienky 

voči kúpe pozemku. Poslanci nemali žiadne námietky a všetci s kúpnou cenou 5500€ súhlasili. 

Starosta oznámil, že kúpnu zmluvu vypracuje obecný úrad a dá na odsúhlasenie spoločnosti.  

 

K bodu 8/ Návrh dodatku č. 1/2024 k VZN č. 8/2011 – Poskytovanie a prenájom LKS  

Nakoľko VZN Poskytovanie a prenájom letného kultúrneho stánku obsahuje neadekvátnu 

sumu za prenájom a bol prejavený záujem o prenájom, je potrebné túto sumu aktualizovať. 

Starosta vyzval poslancov, aby navrhli sumu. Po krátkej diskusii navrhli sumu 200€/deň plus 

energie za prenájom LKS.  

 

K bodu 9/ Návrh projektu na Rekonštrukciu zázemia LKS  

Starosta predložil poslancom dva varianty plánov, ktoré boli doručené od projektanta. Poslanci 

si prezreli plány a začala krátka diskusia o možných riešeniach. Starosta im oznámil, že ešte 

prebehne stretnutie s projektantom na dokončenie projektu, ktorého sa môžu zúčastniť.  

 

K bodu 10/ Rôzne  

Starosta oznámil poslancom, že oslovil firmy na vypracovanie ponuky na prístrešok nad 

pódiom. Najnižšiu ponuku dala firma FamArt. Poslanci sa spýtali, či bude skonštruovaný do 

hodovej zábavy, na čo starosta odpovedal, že predpokladaný termín dokončenia je do konca 

apríla 2024.  

Na obec bola doručená ponuka na vypracovanie historických mapiek s porovnaním súčasnosti. 

Zo strany poslancov nebol prejavený záujem, nakoľko tento rok nemá obec žiadne výročie 

a prednedávnom boli vyhotovené turistické mapky pre občanov.  

Poslanec A. Barták dal podnet na nákup nových hračiek na detské ihrisko.  

 

 

K bodu 11/ Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 2/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo: 

 

l. b e r i e   n a    v e d o m i e: 

 

a/ Plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

b/ Zmena zberu triedeného odpadu od 1.4.2024 

      c/ Návrh dodatku č. 1/2024 k VZN č. 8/2011 

      d/ Návrh projektu na Rekonštrukciu zázemia LKS  

e/ Realizácia prístrešku nad pódiom  

       

2. s c h v a ľ u j e: 

 

a/ Program zasadnutia OZ  

b/ Prevádzkový poriadok zberného dvora Kameničany  



      c/ Zapojenie do výzvy na triedený zber komunálneho odpadu  

      d/ Odkúpenie pozemku od spol. Farma Kameničany za sumu 5500€ 

 

 

  

K bodu 12/ Záver 

Starosta poďakoval poslancom za účasť a ukončil rokovanie.  

 

 

Zapísal:             …………………… 

 

Overovatelia: 

 

        …………………… 

  

             ……………………. 

  

 

Igor Daško, starosta obce     ……………………. 

 

 

 


